
 

 

 

     Commissie 5: Bevolking en burgerlijke stand, Samenleving,  

     Dierenwelzijn, Integratie en gelijke kansen, Burgerparticipatie,  

     Wijkwerking /gemeenschapsvorming, toezicht OCMW, Sociale zaken,... 
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Voorzitter opent de vergadering om 20u05 

1. Verslag van vorige vergadering 

Goedgekeurd 

2. Agenda gemeenteraad 

Geen agendapunten voor de gemeenteraad.  

3. Varia 

a) DOT 

Schepen Tombeur licht DOTT toe. 

Jan Debroeck: Handelaars zijn wat ontevreden over de installatie van de nieuwe fotocabine.  

Jean Defau: Is er gesproken met de handelaars over de fotocabine?  

Schepen Tombeur stelt dat dit de dienstverlening ten goede komt. Er zijn geen gesprekken geweest met de 

handelaars.  

Raadslid Van Stiphout : Hoelang duurt het eer dit plan in uitgevoerd?  

Schepen Tombeur: Benedenverdieping tweede verdieping is voor de kerstvakantie is voor de kerstvakantie. 

Rond de grote vakantie moet er zeer veel gebeurd zijn.  

Raadslid Defau: Wat kostte de firma Dott?  

Schepen Tombeur bezorgt het antwoord. 

 Raadslid Defau: Wat is de timing? Wat is het budget om die zaken te realiseren? Hoever staat de integratie 

Stad-OCMW?  

 

Schepen Tombeur: Tot op heden is het de bedoeling om de activiteiten van het OCMW  te blijven 

huisvesten in het sociaal huis, burgerzaken blijft op Grote Markt.  

Raadslid Defau: Het verhaal gaat veel verder  dan deze legislatuur. Wat na 2018? Is er gebrek aan 

langstermijnvisie?  



 

 

 

 

 

 

Schepen Tombeur: Dit verhaal benadrukt dat het gaat over de optimalisering van de dienstverlening.  

Raadslid Defau: Wat na 2018? Stel dat OCMW geïntegreerd wordt in de stad? Wat dan?  

Schepen Tombeur: Binnen het DOTT- project is dit niet aan de orde.  

 

Raadslid Vandermolen: Dit is niet de eerste keer dat we plannen zoals dit zien. Het probleem zal 

financiering zijn. Is dit opgenomen in het budget? 

Schepen Tombeur: we zijn op dit moment met de budgetten bezig. Het staat erin voor 2017. 

Raadslid Vandermolen: De perceptie is dat het stadhuis te weinig bereikbaar is. Je moet zorgen voor een 

zekere permanentie zodat het onthaal niet moet zeggen "Persoon x of x is er niet".  

Schepen Tombeur: Er wordt momenteel gewerkt om het doorschakelsysteem van de telefonie te 

optimaliseren.  Hiervoor moeten we samenwerken met communicatie en ICTaan een telefoonsysteem en 

een doorschakelmethode.  

Voorzitter sluit de vergadering om 21u 

Schepen Delvaux is op de gemeenteraad verontschuldigd wegens professionele redenen.  

 


